
Protokół Nr  XXXI/2017 

 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 20 grudnia 2017 roku w sali Nr 1 Urzędu Gminy 

w Skrwilnie.  

 

Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 

radnych obecnych jest 15 radnych. W związku z powyższym rada może podejmować 

prawomocne uchwały.  

Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy 

obecności. 

Następnie rada w obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji .  

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet gminy na 2017 r. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2017-2023. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2018 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skrwilno na 

lata 2018-2023. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXVI/144/09 z dnia 26 listopada 

2009r. w sprawie nadania statutu GOPS w Skrwilnie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu GOPS w Skrwilnie. 

9. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zakończenie obrad. 



 

Ad.1  

Sprawy organizacyjne zostały już omówione  

 

 

 

Ad.2. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie budżetu Gminy na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXI/198/17 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2017 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.3 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXI/199/17 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2017-2023. Uchwała s stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4. 

Skarbnik Gminy przedstawiła budżet gminy na 2018 r. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXI/200/17 w sprawie budżetu gminy na 2018 r. Uchwała  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały., która należy zmienić wraz z 

nowym budżetem 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXI/201/17 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2018-2023. Uchwała s stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXI/202/17 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

 



Ad. 7. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Rada w obecności 15 radnych 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXI/203/17  w sprawie uchylenia uchwały Nr 

XXVI/144/09 z dnia 26 listopada 2009 r. w sprawie nadania statutu GOPS w Skrwilnie. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Poinformował, że uculiliśmy 

obowiązujący statut , a teraz należy uchwalić nowy , zgodny z obecnie obowiązującym 

prawem i strukturą GOPS od 1 stycznia 2008 r. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXI/204/17  w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej w Skrwilnie . Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 9. 

 

Wójt złożył informację z działalności między sesjami. Poinformował, że wpłynęły pieniądze z 

Ministerstwa Sportu w wysokości ok. 200 tys. zł. na realizacje budowy Sali gimnastycznej w 

Okalewie. Dokonano całkowitego rozliczenia schetynówki. Urząd Marszałkowski zalega nam 

z płatnościami w wysokości ok. 1 mln zł. Pieniądze pojawią się prawdopodobnie w I kwartale 

2018 r., dlatego nie pokażemy tych środków w tym roku w nadwyżce budżetowej. 

Wszystkie inwestycje w przyszłym roku planujemy na poziomie 70 procentowego 

dofinansowania. W budżecie nie jest ujęta droga Skudzawy Urszulewo – dokończenie. Pojawi 

się dopiero w maju. 

Podpisana jest umowa przebudowy wodociągu na odcinku  ok. 200 m planowanej budowy 

drogi Mościska -Rak, aby móc dalej realizować te inwestycję. 

Trwają przygotowania do budowy drogi Szucie-Skudzawy. Czeka nas wykup działek, których 

wyceny dokonana biegły. Na te drogę będziemy również ubiegać się o dofinansowanie. 

W budżecie jest 400 tys. zł. na utrzymanie dróg, ale zdajemy sobie sprawę , że to za mało i 

dlatego trzeba będzie wygospodarować więcej środków na to zadanie. Ten rok był 

specyficzny i borykaliśmy się z problemami na drogach, dlatego chcemy ogłosić przetarg na 

zakup kruszywa i naprawiać nim co roku kolejne ciągi dróg, tych gdzie nie przewiduje się 

nawierzchni asfaltowych. 

W okresie ferii planuje się przeniesienie biblioteki publicznej  z pałacu w Okalewie  do 

budynku Szkoły Podstawowej w Okalewie., aby w najbliższej przyszłości moc zając się 

remontem tego obiektu a szczególnie dachu. W tym celu należy wprowadzić do tego obiektu 

inicjatywy społeczne, aby skorzystać z dofinansowań , ponieważ w tym momencie obiekt ten 

jest komunalny i nie ma  możliwości na dofinansowanie. 

Nie było mowy o odnowie wsi . Pojawi się prawdopodobnie w I lub II kw. . Na siłownie i 2 

świetlice jest zaplanowane 160 tys. zł. i wszystko zależy , kiedy będą ogłoszone konkursy na 

te zadania. Same inwestycje prawdopodobnie się będą zrealizowane w 2018 r. , ale wszystko 

zależy od terminów konkursów. 

Na zakończenie wójt złożył  wszystkim obecnym życzenia świąteczne i noworoczne. 

 



 Ad. 10. 

   Radny Jerzy Różański powiedział, że we wsi Baba jest przygotowana droga do remontu, 

jest w bardzo złym stanie i należy remont jej uznać za priorytet. 

Sołtys sołectwa Zofiewo apelował do radnych i sołtysów o 1 % podatku dochodowego dla 

jego  chorej córki. 

Ad.11.   

Przewodniczący rady złożył wszystkim obecnym życzenia świąteczne i noworoczne a 

następnie zamknął XXXI sesję. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady 

    Danuta Szymańska         Robert Celebucki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


